
Protokot Nr 86/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 24 kwietnia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
t-ukasz Bogucki
Piotr Wieczorek

orazt Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Urszula Soroka -z-canacz. Wydz. Oswiaty iPromocji
Artur Wiqckowski- dyrektor SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.

Porzqdek posiedzenia:

1 Otwarcieposiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4 Sprawy sluzby zdrowia.
5. Rozpatrzenie wniosk6w do projektow uchwal i innych materialow na XXI sesjq Rady

Powiatu Minskiego.
6. Rozpatrzenie oferly zlo2onej z pominiqciem otwartego konkursu ofeft przez Minskie

Towarzystwo Szachowe w Minsku Mazowieckim na realizacjq zadania publicznegyo pn.
, XV Mistrzostwa Powiatu Minskiego w Szachach"

7. Podjqcie uchwaly w sprawie okreslenia osob uprawnionych do skladania w imieniu
powiatu oSwiadczen woli w sprawach majqtkowych.

B. Podjqcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkoi
Zawodowych Nr 2 im. Powstancow Warszawy w Minsku Mazowieckim do prowaclzenia
inwestycji

9 Podjgcie uchwaiy w sprawie udzielenia upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog
Powiatowych w Minsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji.

10. Sprawy ro2ne.
11 Zamknigcie posiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczyhski otworzyl posiedzenie.

Ad. 2

Starosta przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory zostal przylgty jednoglosnie
w obecnosci 3 czlonkow Zarzqdu (nieobecny Wicestarosta - Krzysztof Plochocki
I p L Bogucki).

Ad. 3
Starosta - Antoni Janf arczynski poinformowal o nastqpujqcych sprawach:

- uczestniczyl w ll Festiwalu Mitosierdzia zorganizowanym przez parafig pw. NNMP
w Minsku Maz., przy udziale abp Henryka Hosera,



- uczestniczyl w obchodach Swiqta Oddzialu Specjalnego Zandarmerii Wojskowej
w Minsku Maz., V Biegu Pamigci Poleglych Zolnierzy Zandarmerii Wojskowej,

- uczestniczyl w zakonczeniu lgrzysk Samorzqdowcow,
- wptynglo postanowienie WSA dotyczqce zlohonel skargi na rozstrzygnigcie

nadzorcze dotyczqce powolania dyrektora Zespolu Szkol Agrotechni-znych
w Minsku Maz.

Ad,4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil sig o przedstawienie informacji

dotyczqcych uruchomienia pawilonu, postqpowan przetargowych, na ktore S7ZOZ
olrzymal kwotq 450.000 zl.
Z-ca dyr. SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedziat, ze jest umowa na dostawg mebli, ktora
zostata podpisana zfirmq z Sulejowka za kwotg 213.709,89 zl (realizacja umorruy do
polowy maja, wszystkie meble z tej partii powinny zosta6 zamontowane na pawilonie),
natomiast drugi przetarg uzupelniajqcy wyposazenie i blokow, OIT-u, szatni dla
pracownikow, dla centralnej sterylizatorni, laboratorium jest gotowy i w polowie maja
bgdzie rozstrzygnigcie. Wyjasnil, 2e wykorzystana zostanie wowczas cala kwoiai dlatego zlo2ony zostal wniosek o przesunigcie srodkow na aptekg, bo na jej
wyposazenie nie starczy srodkow. Dodal, ze pierwotnie szacowano, ze meble dla
blokow i olT-u bgdq tansze. Ponadto nastqpily zmiany organizacyjne, 2e do
laboratorium dojdzie ieszcze bakteriologia (ktora wymaga specyficznych mebli m,in.
blaty ceramiczne) i podrozylo to koszty. Niezaleznie od wyposazenia jest plan, zeby
w tym tygodniu ruszyla sterylizatornia.

Starosta - Antoni JanTarczynski zwrocrl siq z pytaniem, kiedy bqdziemy gotowi
na przyjgcie pacjentow w pawilonie.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, Ze bqdzie to druga polowa maja.
Kolejno poinformowal, 2e na przychodniq lekarskq jest rozstrzygniqty przetarg i jest
podpisana umowa zfirmq Wapis ze Stanina na kwotq 2.207.850 zt (kwota ni2szla niZ
okreslona w kosztorysie inwestorskim). Wykonawca zostal wprowadzony na plac
budowy, trwajq prace przygotowawcze i prace podzielone zostaly na dwa etapy,
Przypomnial, 2e ta umowa nie obejmuje wyposazenia meblowego biurowego
i medycznego izwrocit siq o ewentualne przeznaczenie srodkow na ten cer.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, 2e dyrekcja spzoz wystqpila rowniez
o wygospodarowanie z \ej kwoty przeznaczonej na przychodnig 50.OOO ;zl na
urzqdzenie dermaton (do pobierania przeszczepow skory). Ponadto zwrocono sig o
wyrazenie zgody, aby w ramach zadania dotyczqcego modernizacji szpritala,
czqsciowo rozpoczqc modernizacjq kuchni szpitalnej. Dodal, ze podjqto decylq, 2e
kuchnia pozostanie i nalezy rozpoczEcjej modernizaqq m.in. na zalecenia Sanepidu.
WyjaSnit, 2e trzeba bqdzie to podzielic na etapy i w pierwszym etapie wykonac
minimum, aby Sanepid jej nie zamknql oraz zakupic wyposazenie (lqcznk> ok.
120.000 zl). Dodat, ze jest potrzeba wykonania rowniez 2 izolalek na odclziale
wewngtrznym, szacunkowy koszt 300.000 zt.
Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek zwrocil siq z pytaniem, czy podane kwoty sq
poparte rozeznaniem ofertowym, czy sq to przyblizone kwoty.
P. czeslaw Mazek powiedzial, ze kwoty te sq poparte szacunkami.

Starosta - Antoni Jan farczynski powiedzial, 2e wczesniej zlo2ony byl juz
wniosek, ktory dotyczyt apteki i opiewal na kwotq 25O.0OO zl, a w calosci wniosek
obejmowal4 punkty na lqcznq kwotq 4so 00o zl. i takq kwotg spzoz otrzymal
W dniu 19 kwietnia br. wplynqt kolejny wniosek na wyposazenie apteki na 250.000 zt.



P. Czeslaw Mazek powiedziaN, ze pierwszy wniosek dotyczyt
wyposazenie pawilonu i w tej kwocie wskazano 250.000 zt
wyposazenie wyszlo droZej niz we wniosku szacowano.

kwoty 450.000 zl na
na aptekg, niestety

Starosta powiedzial,2e zrozumial,2ejest potrzebna dodatkowa kwota na aptekg.
P. Czesiaw Mazek powiedzial, 2e nie ma kwoty 25O.OOO zl na wyposazenie apteii.
Starosta zwrocil sig z pytaniem, czy za kwotg ktorq SPZOZ olrzymal na aptekq,
zadanie zostanie zrealizowane.
Z-ca dyr. SPZOZ powiedzial,2e nie zostanie zrealizowane.

Starosta - Antoni Jan Tarczvnski powiedziat, ze jesli chodzi o remont starej
czgSci, to umawialiSmy sig, ze SPZOZ olrzyma kwotg 3 mln zl, a zwrocil siq
o znalezienie sposobu, aby etap l, ktory opiewa na kwotg 4,5 mln zl zrealizowac
w cyklu 2-letnim, gdyz nie jest mozliwe zrealizowanie tego w ciqgu roku. Zwrocit sig
z pytaniem, czY dyrekcja SPZOZ zrobila taki montaz, aby mo2na bylo dotacjqz budZetu powiatu w wysokosci 3 mln zl wykorzvstac w tym roku, a zadanie
realizowane przy udziale zapisanych srodkow, ktore ewentualnie w przyszlym roku
jako dotacjg by przekazano, zrealizowac w cyklu 2-letnim w jednym postgpowaniu.
Cz. Mazek powiedzial, 2e w maju ogtoszony zostanie przetarg na zakres na ponad
4 mln zl, a w przetargu podany bqdzie wymog, ze w budzecie tego roku jest okre6lona
kwota, ktora powinna zostac przerobiona.
Starosta powiedzial, ze nie jest to ten montaz finansowy, o ktory prosit.
Dyr SPZOZ - Artur Wigckowski powiedzial, 2e moze taki monta2 przygotowac,
natomiast w tym momencie projekt budzetu na przyszly rok nie jest jeszcze
opracowywany.

Starosta powiedzial, 2e z duZq dozq prawdopodobienstwa mo2na powiedziec,
ze kwota nie zostanie przerobiona.
Ponadto powiedziat, ze je5li chodzi o wyposazenie przychodni, to mowa byla, 2e
postgpowanie nie obejmuje wyposazenia i pomieszczen po aptece. Natomiast jest
zaskoczony kwestiq apteki szpitalnej, bo uwazal, 2e przekazana kwota 4SO.OOO zl
zalalwia caly temat,

P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze pierwszy wniosek skladny byt w styczniu
i okreslal szacunek zrobiony wedlug projektu. Stwierdzit, ze wyposazenie oddzialow
w rzeczywistosci, a projekt to sq dwie rozne sprawy.
Kolejno Starosta - Antoni JanTarczynski powrocil do tematu ogrodzenia i zwror:il siq
z pytaniem, jak SPZOZ jest przygotowany do tego pod wzglgdem formarno-prawnym.
Z-ca dyr. SPZOZ powiedzial, ze jest przygotowany przedmiar i kosztorys robot na
rozbiorkg starego ogrodzenia i budowQ nowego, ale w przedstawionej kwocie nie
zostaly ujgte szlabany. JeSli chodzi o budynek przy wje2dzie to nie ma dokumentacji,
gdyz nie moZna bylo zlecic jej wykonania, bo nie bylo w budzecie wydzielgnych
srodkow na ten cer.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e wplynql wniosek, w k1orym
zwrocono siq o wyrazenie zgody na realizacjq zadania w kuchni. Dodal, 2e SPZOZ
otrzymal dotacjg na modernizacjg szpitala i kwota ta jest w dyspozycji SpZOV_, ale
umowa dotacyjna musi zawierac doktadne okreslenie zakresu.

Dyrektor SPZOZ powiedzial, ze gdyby byta taka mozliwosc to chciatby, aby
kuchnia byla na zewnqtrz, a nie w piwnicy, ale plan zagospodarowania przesrrzennego
na to nie pozwala.
Kolejno poinformowal, 2e co do kontraktu to jest podpisany na I polrocze, a nie wie co
bgdzie po czerwcu. Dodal, ze wiadom o, 2e SPZOZ znalazl siq w sieci szpitali. Dodal,
ze nadal bqdzie wycena swiadczen, ale bqdzie jednoczeSnie kwota, ktorq otrzynramy



w rYczalcie. Ponadto trwa konkurs na stomatologig, zlo2one zostaly dokumentv,
a rozslrzygniqcie bqdzie w maju.
Ponadto p Afiur Wiqckowski poinformowat, 2e zlo2yl do wojewody informacjq
o zmianie liczy loZek na oddziale wewnqtrznym (zmniejszenie o aO tOZek;, t<tOia
nastqpi od 1 maja br
Poinformowal,Ze dyr. M. Romejko prowadzi rozmowy z3lekarzami,klorzy zatrurlnieni
zostaliby w oddziale wewnqtrznym.
P. Artur Wiqckowski powiedzial, 2e w dniu dzisiejszym odbgdzie siq spotkanie ze
zwiqzkami zawodowymi, gdyz zwrocil siq o wstrzymanie kwestii podwyzek do m-ca
czerwca. Dodat, 2e na ostatnim spotkaniu zgodzll sig na podwyzkq wynagrodzen od
1 maja br, dla tych pracownikow, ktorzy majq wynagrodzenie ponizej 2.000 2+ ldcrtyczyto72 osob), koszt miesiqczny tej podwyzki to kwota 16.500 zl, a rocznie 195.000 zi.
Dodal, 2e takie porozumienie przedstawit' zwiqzkom zawooowym do akceptacji
i chcialby na dzisiejszym spotkaniu ze zwiqzki zaproponowai, aby odpis z ZFSS
(600.000 z+) przeznaczyc na podwyzki, oszczqdnosci powstale z tytulu, 2e nie
funkcjonuje jeszcze pawilon (140.000 zl) oraz srodki pozostaie zprzelargu na tonrograf
przeznaczyc na podwyzki
Kolejno poinformowal, 2e na oddziale wewnqtrznym w zwiqzku ze zmniejszeniem
liczby lo2ek, zmniejszy sig zapotrzebowanie na etaty. Dodal, Ze zeldziemy z 1 etatu
dietetyczki, rozeznanie zrobione zostanie rowniez w administracji.

Starosta - Antoni Jan Tarczylrski zwrocil siq z prosbq o przedstawienie
informacji po spotkaniu ze zwiqzkami zawodowymi oraz pisemnq inforrnacjg
o planowa nych podwylkach wynag rodzen.
Ponadto zwrociN siQ z pytaniem, czy czlonkowie Rady Spolecznej S7ZOZ sq
zapoznawan i z powy2szymi i nformacjam i.

Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e Rada Spoleczna ma przeKazywane wszystkie
informacje.

Ad. 5
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze nie bylo uwag komisji do

materialow na sesjq Rady Powiatu.
Starosta powiedzial, ze burmistrz Miasta Minsk Mazowiecki wystqpit o wyrazenie
zgody na podjgcie umowy parlnerskiej wspotpracy z Miastem Minsk Mazowiecki, przy
realizaqi projektu pn. ,,Aktywizacja spoteczna i gospodarcza poprzez dzialanie
rewitalizacyjne w Parku Dernalowiczow i Punkt Aktywnosci Spolecznej w Minsku
Mazowieckim". Wyjasnil, 2e w ramach tego powiat zrealizuje zadanie dot.
,Przebudowy mostu w ciqgu drogi powiatowe j nr 2277w na ul. Budowlanei w Minsku
Maz. wraz z dojazdem.

Zarzqd Powiatu przychylil siq do powyzszej propozycji.
Kolejno omowiono zmiany w budzecie, ktore dolyczq m.in.:
- zwiqkszenie planu wydatkow o kwotg 80.000 zl z przeznaczeniem na wykonanie
dokumentacji hali sportowej w ZSZ Nr 2 w Minsku Maz.
- w planie dotacji na zadania SpZOZ kwotg 250 000
(modernizaqa Przychodni Lekarskiej - etap lll ) do poz.
SPZOZ,
- zwiqksza sig plan wydatkow o kwotg 14.000 zl na montaz klimatyzacji
w pomieszczeniach kuchni i pralni DpS sw. Jozefa w Mieni,
- zwigkszenie planu wydatkow biezqcych o 5.000 zl na uzupetnienie planu na
organizacjg V Dni Powiatu Minskiego i o kwotg 2.500 zl na Xl Wojewoclzki przeglqd
Tworczo6ci Artystycznej,,Kulturomaniak 2017" .

zl przenosi siq z potz. 34
55 - wyposazenie pawilonu



Starosta - Antoni Jan Tarczynski poinformowal, Ze powiat ma otrzymac kwotg
502.000 zt dofinansowania na zadanie mostowe.

Ad6
Z-ca naczelnika Wydz. Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka poinformowala,2e

w dniu 20.04.2017 r. do Starostwa zostata zlolona oferta z pominigciem otwartego
konkursu oferl na realizacjq zadania publicznego pn. ,,XV Mistrzostwa p6wiatu
Minskiego w szachach" przez Miriskie Towarzystwo szachowe.
Przypomniala o procedurze rozpalrzenia takiej oferty, zgodnie 2art.. 1g a ustawy zdnia
24 kwietnia2003 roku o dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacre
Zarzqd Powiatu Minskiego nie uznal celowosci realizacj-r tego zadania z uwagi na brak
mozliwo6ci spetnienia wszystkich warunkow okreslonych w ustawie do (lzasu
rozpoczecia realizaqi zadania tj. 5.05.2017 r.

Kolejno p Urszula Soroka przedstawila pismo dyrekcji Zespolu Szkot
Ekonomicznych w Minsku Maz., w ktorym informuje, 2e drulyna sialkarzy ZSE wygrata
turniej Migdzypowiatowej Licealiady w siatkowce chlopcow i zosfala Mistrzem
Regionu. Zakwalifikowali sig do Mistrzostw Polski, ktore odbqdq siq w czerwcuw Ostrodzie. Dyrektor ZSE zwrocila sig o umozliwienie uczniom zaqranta
w mistrzostwach.
P. Urszula Soroka poinformowala, 2e dzienny koszt pobytu jednej osoby to 65 zl, czyli
dla 15 osob to kwota 975 zl, a pobyt jest 3-dniowy 1Z.OZS zl), a koszt przejazdu Io
kwota 2.000 zt

Zarzqd Powiatu nie przyznal srodkow finansowycn.
Starosta - Antoni Jan Tarczyhski zaproponowal, aby drulynie siatka rzy wreczyc
gadzety promocyjne powiatu.

Ad. 7

Starosta Antoni Jan Tarczynski powiedzial, 2e w zwiqzku z tynt, 2e
Wicestarosta przebywa na urlopie w dniach od 24 kwietnia do 5 maja br.'nalezy
u powazn ic czlonka Zarzqdu d o sklad a n ia oswiad c zen w s p rawach m ajqtkowych
Ustalono, 2e oswiadczenia wraz ze Starostq bgdzie sktadaN p. Marek pac;hnik
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly w spnawie
okreSlenia osob uprawnionych do skladania oswiadczen woli w sprawach
majqtkowych Zarzqd opowiedzial siQ jednogtosnie (przy nieobecnosci
wicestarosty - Krzysztofa Plochockiego i p tr-ukasza Boguckiego).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 557/17 w sprawie okre6lenia osob
uprawnionych do skladania o6wiadczeri woli w sprawach majqtkowych.

Ad. 8
Starosta - Antoni JanTarczyriski odczylal projekt uchwaly w sprawie udzielenia

upowaznienia dyrektorowi Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 im. Powstancow
Warszawy w Minsku Mazowieckim do prowadzenia inwestycji. Wyja6nil, ze clrodzi
o przebudowg drogi wewngtrznej i kanalizacji deszczowej w ZSZ Nr 2 z utwardzeniem
terenu przy PSDS.
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedziial siq
jednoglosnie (nieobecny wicestarosta - Krzysztof plochocki i t_. Bogucki).



Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 558117 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi ZespoNu Szkol Zawodowych Nr 2 im. Powstaricow
warszawy w Minsku Mazowieckim do prowadzenia inrnrestycji.

Ad. I
Starosta - Antoni Janf arczynski odczylal projekt uchwaly w sprawie udzielenia

upowaznienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim do
prowadzenia inwestycji. Wyjasnil, 2e chodzi o przebudowg drogi powiatowej Dqbe
Male-Transbor-Sta rog rod.
Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedziat sig
jednoglosnie (nieobecny wicestarosta - Krzyszlof plochocki i t_. Bogucki).

Zarzqd Powiatu podjqt uchwaNg Nr 559/17 w sprawie udzielenia
upowa2nienia dyrektorowi Zarzqdu Drog Powiatowych w Minsku Mazowieckim
do prowadzenia inwestycji.

Ad. 10
Starosta - Antoni JanTarczyhski poinformowal,2e Komisja Przedsiqbiorczosci

dokonata objazdu drog, ktora zostaty ujgte w planie naktadek i nie zglosila uwiag do
tego planu.
Zaproponowal, aby przyjqc przedstawionq przez dyrektora ZDP w Minsku Maz.
propozycjg odnow na drogach, a w przypadku, gdy pojawiq sig jakies uzyski to
przeznaczone zostanE na wykonanie kolejnych odcinkow.

Zarzqd Powiatu jednogtosnie opowiedzial sig za przyjgciem propozycji odnow
na drogach.
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie siq 8 maja br. o godz. g.oo.

Ad.11
Zamknigcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Czlonkowie Zarzqdu'. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


